
Komisja Ogólnospołeczna 

Protokół nr 2/22 

z dnia 21 lutego 2022 r.  

 
Obrady rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:39 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  
2. Hanna Iwaniuk  
3. Marcin Łabędzki  
4. Paweł Mataśka  
5. Dawid Mazurkiewicz 
6. Ewa Mielczarek-Sójka  
7. Wojciech Rychlik  
8. Piotr Warchlewski  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 
Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca Komisji Katarzyna Chwiałkowska. 
Stwierdziła kworum. 
 
 
 
Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli „Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim w 2021 roku”. 

5. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zduńskiej 

Woli o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego           

w 2021 roku.  

6. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Obywateli „Bezpieczny Powiat Zduńskowolski 2019-2022” za rok 2021.  



7. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2021 rok.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Zduńskiej Woli i Powiatowego Centrum Kultury, Sportu                         

i Rekreacji w Zduńskiej Woli.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej Domu Dziecka im. Maksymiliana Marii 

Kolbego w Wojsławicach i Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2022 – FK/RP-3/22. 

11. Sprawy różne. 

12.Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 
Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Komisja zatwierdziła porządek posiedzenia.  
 
 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 
Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Komisja przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
 

Punkt 4 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli „Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim w 2021 roku”. 

 

 

Komisja przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 5 

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zduńskiej Woli 

o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego w 2021 

roku. 

 

 

Komisja przyjęła informację. Nie wniosła uwag.  

 
 
Punkt 6 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Obywateli „Bezpieczny Powiat Zduńskowolski 2019-2022” za rok 2021. 

 

 

Komisja przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 
Punkt 7 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku za 2021 rok. 
 
 
Komisja przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  



 
 
Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Zduńskiej Woli i Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Zduńskiej Woli. 

 

 

Wicestarosta  Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. 

 
Radna Ewa Mielczarek-Sójka zapytała jakiego rzędu będą oszczędności i czy nikt                    
z tego powodu nie straci pracy.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zespół Szkół Rolnicze CKU w 

Wojsławicach od lat prowadził obsługę dla Domu Dziecka.  Nie była tylko 

sformalizowana w formie centrum usług wspólnych gdyż kiedy był tworzony Dom 

Dziecka nie było takich norm prawa. Było to porozumienie między jednostkami. 

Zwolnień tutaj nie będzie. W przypadku Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w 

Zduńskiej Woli i Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli 

to od lat prowadzone są analizy kosztowe. W świetle tych analiz w różnych latach 

subwencja oświatowa nie pokrywa wszystkich wydatków. Taka sytuacja ma miejsce 

we wszystkich samorządach, szczególnie trudna jest w samorządach powiatowych. 

Obecnie zarówno Poradnia jak i PCKSiR działa w dużo mniejszym zakresie. Obecna 

sytuacja zmusza do podejmowania kolejnych kroków. Sytuacja Poradni 

Psychologicznej jest w miarę prosta. Zatrudnione osoby mają również inne źródło 

dochodów. Skutek finansowy to około 36 tyś. zł. To nie jedyny skutek. Rozmiary 

działalności poszczególnych jednostek mają na celu aby w strukturze działu 854 

znaleźć oszczędności rzędu co najmniej pół miliona złotych.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Zduńskiej Woli i Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Zduńskiej Woli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Wojciech Rychlik , 

Piotr Warchlewski  

PRZECIW (1) 

Dawid Mazurkiewicz 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej Domu Dziecka im. Maksymiliana Marii 

Kolbego w Wojsławicach i Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej Domu Dziecka im. Maksymiliana Marii 

Kolbego w Wojsławicach i Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Wojciech Rychlik , 

Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

BRAK GŁOSU (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
 
Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego nr XLII/1/22 z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2022 – FK/RP-3/22. 

 



 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały.  

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie 
uchwalenia budżetu na rok 2022 – FK/RP-3/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech 
Rychlik , Piotr Warchlewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Mataśka  
BRAK GŁOSU (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
 
Punkt 11 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski nawiązał do pisma, które wpłynęło do Rady 

Powiatu w sprawie dróg na terenie gminy Zapolice. Zapytał czy Zarząd podjął 

decyzję w poruszanej w piśmie sprawie.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że sprawa będzie przedmiotem analizy 

przez Zarząd Powiatu.  

 

Punkt 12 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Posiedzenie zakończyła przewodnicząca Komisji.  
 

  

Przewodnicząca 
 

Katarzyna Chwiałkowska  



  

 


